

Title (en)
DEVICE FOR DISPENSING WET WIPES

Title (de)
EINRICHTUNG FÜR DIE ENTNAHME VON FEUCHTTÜCHERN

Title (fr)
DISPOSITIF DE DISTRIBUTION DE LINGETTES HUMIDES

Publication
EP 3254591 A1 20171213 (DE)

Application
EP 16173702 A 20160609

Priority
EP 16173702 A 20160609

Abstract (en)
[origin: US2017354299A1] A device (1) for the withdrawal of wet wipes, in particular for disinfection, comprises a container (7), in which the wet wipes are contained. The container (7) is insertable in a support (2). The support (2) is provided with an opening (11), which is provided with a receiving part (6), in which the container (7) is able to be inserted. A lid (12), which is pivotably held on the support (2), is held via a spring element in a position closing the opening and in an opened position. A sealing element fixable on the support (2), which sealing element surrounds the opening (11) of the container (7) inserted in the support, comes into contact in a sealing way with the lid when the latter is located in the closed position. This device, closing in a tightly sealed way, is easy to use.

Abstract (de)
Eine Einrichtung (1) für die Entnahme von Feuchttüchern, insbesondere zum Desinfizieren, umfasst einen Behälter (7), in welchem die Feuchttücher enthalten sind. Der Behälter (7) ist in einen Träger (2) einsetzbar. Der Träger (2) ist mit einer Öffnung (11) versehen, die mit einem Aufnahmeteil (6) ausgestattet ist, in welchen der Behälter (7) eingesetzt werden kann. Ein Deckel (12), der am Träger (2) schwenkbar gehalten ist, wird über ein Federelement in einer die Öffnung verschliessenden Position und in einer geöffneten Position gehalten. Ein am Träger (2) befestigbares Dichtelement, welches die Öffnung (11) des in den Träger (2) eingesetzten Behälters (7) umschliesst, kommt mit dem Deckel, wenn sich dieser in der geschlossenen Position befindet, dichtend zur Anlage. Diese dicht schliessende Einrichtung ist in einfacher Weise bedienbar.

IPC 8 full level
A47K 10/22 (2006.01); **A47K 10/32** (2006.01); **A47K 10/38** (2006.01); **B65D 43/16** (2006.01); **B65D 83/08** (2006.01)

CPC (source: EP US)
A47K 10/22 (2013.01 - EP US); **A47K 10/32** (2013.01 - EP US); **A47K 10/38** (2013.01 - EP US); **A47K 10/3818** (2013.01 - EP US); **B65D 43/16** (2013.01 - US); **B65D 83/0805** (2013.01 - US); **A47K 2010/3233** (2013.01 - EP US); **A47K 2010/3266** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
• [X] US 2005139719 A1 20050630 - GREBONVAL LOIC [FR], et al
• [X] US 5699912 A 19971223 - ISHIKAWA HIROKI [JP], et al
• [X] EP 2027042 A2 20090225 - BRIGHTWELL DISPENSERS LTD [GB]
• [A] US 2015329251 A1 20151119 - SANGUINET ANDREW [US], et al
• [A] US 2011192862 A1 20110811 - KNUDSEN KELLIE R [US]

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 3254591 A1 20171213; US 2017354299 A1 20171214

DOCDB simple family (application)
EP 16173702 A 20160609; US 201715617415 A 20170608